
 

 

 

 

 

 

Protokół Nr XLIX/2018 

z przebiegu obrad Sesji Rady Miasta i Gminy w Pilicy 

odbytej w dniu 28.06.2018 r. 
 

 

 

      Przewodniczący obrad sesji – Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy w Pilicy – Pani Barbara  

      Przybylik. 

      Protokolant – insp. ds. obsługi Rady Miasta i Gminy – Iwona Kazior. 

      Miejsce odbycia sesji – Urząd Miasta i Gminy w Pilicy. 

 

            W obradach sesji, które rozpoczęły się o godz.15
05 

udział wzięło 15 radnych na ogólny  

      stan Rady wynoszący 15 osób. 

      Ponadto w posiedzeniu Rady uczestniczyli: 

-    Burmistrz Miasta i Gminy – Pan Artur Janosik, 

-    Skarbnik Miasta i Gminy – Pani Magdalena Dynerowicz, 

-    pracownik Referatu Finansowego w tut.Urzędzie – Pan Andrzej Goncerz,  

      -    sołtysi i inni goście. 

     Listy obecności radnych, sołtysów i gości stanowią załączniki do niniejszego protokołu.      

     Porządek obrad sesji:     

      1. Otwarcie obrad sesji. 

      2. Przyjęcie protokołu z przebiegu obrad poprzedniej sesji.  

      3. Interpelacje i zapytania radnych.  

      4. Podjęcie uchwał w sprawach:    

          a) przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków oraz przekazania  

              go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu, 

          b) rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania  

              budżetu Miasta i Gminy Pilica za 2017 rok, 

          c) udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Pilica z tytułu wykonania budżetu  

             za 2017 rok,                 

          d) zmian w budżecie gminy na 2018 rok,               

          e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-2026, 

          f) uchylenia Uchwały Nr XLVI/319/2018 Rady Miasta i Gminy w Pilicy z dnia 23 marca  

              2018 r. w sprawie zasad dofinansowania likwidacji odpadów azbestowych na terenie Gminy  

              Pilica w roku 2018, 

          g) rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zakładu Usług Wodnych i Komunalnych  

              w  Pilicy. 

     5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

     6. Wolne wnioski. 

     7. Zamknięcie obrad sesji.   

 

     Ad 1. 

       Obrady sesji otworzyła Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy – Pani Barbara Przybylik. 

      Pani Przewodnicząca powitała zebranych i na podstawie listy obecności radnych stwierdziła  

      prawomocność obrad. 

      Następnie przedstawiła ww. porządek przebiegu sesji, zgodny z porządkiem zawartym 

      w zaproszeniach na sesję i zapytała czy będą zgłaszane wnioski do porządku obrad. 

      Pan Burmistrz wniósł o poszerzenie porządku obrad o projekty uchwał w sprawach: 

      - ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy Pilica – wyjaśnił, że Rozporządzenie 

        Rady Ministrów z dnia 15 maja 2018 r. ustaliło kryteria, które powodują obniżenie wynagrodzeń  

        osób zarządzających, co będzie obowiązywać od 1 lipca 2018 r., Pan Burmistrz proponuje 
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        uchwałę podjąć dzisiaj, aby dostosować się do przepisów prawa, poinformował, że będzie 

        zarabiał o 1.368 zł mniej; 

      - udzielenia dotacji celowej na wymianę drewnianych okien w zabytkowym Klasztorze  

        Franciszkanów OFM w Biskupicach – Pan Burmistrz przypomniał, że środki na dotację dla 

        Klasztoru zostały zabezpieczone w budżecie gminy – podobnie jak dla Kościoła Farnego  

        w Pilicy i Kościoła w Kidowie, którym dotacje już zostały przyznane. 

      - udzielenia pomocy finansowej Województwu Śląskiemu na realizacje zadania   

         pn.: ”Projekt przebudowy drogi wojewódzkiej nr 790 w miejscowości Pilica i Biskupice”, 

      - udzielenia pomocy finansowej Województwu Śląskiemu na realizacje zadania pn.: ”Projekt   

        budowy ciągu pieszo-rowerowego w ciągu drogi wojewódzkiej nr 794 w miejscowości  

        Smoleń”, 

      - udzielenia dotacji celowej dla Powiatu Zawiercie na realizacje zadania pn.: „Przebudowa  

        drogi powiatowej Nr 1772S Kidów – Przychody”, 

      - udzielenia dotacji celowej dla Powiatu Zawiercie na realizacje zadania pn.: „Utwardzenie  

        pobocza przy drodze powiatowej Nr 1767S w Kleszczowie”. 

      Odnosząc się do projektów uchwał w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa  

      i dla Powiatu na realizację zadań na terenie gminy Pilica, Pan Burmistrz wyjaśnił, że środki  

      na dofinansowanie powyższych inwestycji zostały zabezpieczone w budżecie gminy, ale zgodnie  

      z nowymi wytycznymi organu nadzoru wymagane jest podjęcie odrębnych uchwał.  

      Innych propozycji zmian do porządku obrad sesji nie zgłoszono. 

      Pani Przewodnicząca poddała kolejno pod głosowanie wnioski Pana Burmistrza o wprowadzenie  

      do porządku obrad nowych projektów uchwał. 

      Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia  

      wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy Pilica został przyjęty jednogłośnie - 15 radnych  

      na 15 obecnych głosowało za. 

      Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji  

      celowej na wymianę drewnianych okien w zabytkowym Klasztorze Franciszkanów OFM  

      w Biskupicach został przyjęty jednogłośnie - 15 radnych na 15 obecnych głosowało za. 

      Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy  

      finansowej Województwu Śląskiemu na realizacje zadania pn.: ”Projekt przebudowy drogi  

      wojewódzkiej nr 790 w miejscowości Pilica i Biskupice” został przyjęty jednogłośnie - 15 radnych  

      na 15 obecnych głosowało za. 

      Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy  

      finansowej Województwu Śląskiemu na realizacje zadania pn.: ”Projekt budowy ciągu  

      pieszo-rowerowego w ciągu drogi wojewódzkiej nr 794 w miejscowości Smoleń” został przyjęty 

      jednogłośnie - 15 radnych na 15 obecnych głosowało za. 

      Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji  

      celowej dla Powiatu Zawiercie na realizacje zadania pn.: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1772S  

      Kidów – Przychody” został przyjęty jednogłośnie - 15 radnych na 15 obecnych głosowało za. 

      Wniosek o poszerzenie porządku obrad sesji o projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji  

      celowej dla Powiatu Zawiercie na realizacje zadania pn.: „Utwardzenie pobocza przy drodze  

      powiatowej Nr 1767S w Kleszczowie” został przyjęty jednogłośnie - 15 radnych na 15 obecnych 

      głosowało za. 

      Porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 

      1. Otwarcie obrad sesji. 

      2. Przyjęcie protokołu z przebiegu obrad poprzedniej sesji.  

      3. Interpelacje i zapytania radnych.  

      4. Podjęcie uchwał w sprawach:    

          a) przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków oraz przekazania  

              go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu, 

          b) rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania  

              budżetu Miasta i Gminy Pilica za 2017 rok, 
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          c) udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Pilica z tytułu wykonania budżetu  

             za 2017 rok,                 

          d) zmian w budżecie gminy na 2018 rok,               

          e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-2026, 

          f) uchylenia Uchwały Nr XLVI/319/2018 Rady Miasta i Gminy w Pilicy z dnia 23 marca  

              2018 r. w sprawie zasad dofinansowania likwidacji odpadów azbestowych na terenie Gminy  

              Pilica w roku 2018, 

          g) rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zakładu Usług Wodnych i Komunalnych  

              w  Pilicy, 

          h) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy Pilica, 

          i) udzielenia dotacji celowej na wymianę drewnianych okien w zabytkowym Klasztorze  

              Franciszkanów OFM w Biskupicach, 

          j) udzielenia pomocy finansowej Województwu Śląskiemu na realizacje zadania pn.: ”Projekt  

              przebudowy  drogi wojewódzkiej nr 790 w miejscowości Pilica i Biskupice”, 

          k) udzielenia pomocy finansowej Województwu Śląskiemu na realizacje zadania pn.: ”Projekt   

              budowy ciągu pieszo-rowerowego w ciągu drogi wojewódzkiej nr 794 w miejscowości    

              Smoleń”, 

          l) udzielenia dotacji celowej dla Powiatu Zawiercie na realizacje zadania pn.: „Przebudowa  

              drogi powiatowej Nr 1772S Kidów – Przychody”, 

          ł) udzielenia dotacji celowej dla Powiatu Zawiercie na realizacje zadania pn.: „Utwardzenie  

              pobocza przy drodze powiatowej Nr 1767S w Kleszczowie”. 

      5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

      6. Wolne wnioski. 

      7. Zamknięcie obrad sesji.   

 

      Ad 2. 

          Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy przyjęcia protokołu z przebiegu obrad  

    poprzedniej sesji - protokołu Nr XLVIII/2018 z dnia 18.05.2018 r. Nadmieniła, że protokół był  

    wyłożony do wglądu w pokoju nr 24 tut. Urzędu i jest udostępniony w Internecie.  

    Zapytała czy radni mają uwagi do protokołu. 

Nie zgłoszono żadnych uwag. 

Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr XLVIII/2018 z dnia 

18.05.2018 r. 

Protokół został przyjęty większością głosów – 14 radnych na 15 obecnych głosowało za, 1 radny 

wstrzymał się od głosu.  

 

      Ad 3. 

      Pani Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie interpelacji. 

      Pan Marek Koniec zgłosił potrzebę wycięcia trzech suchych drzew o wysokości ok. 15 m w Pilicy 

      przy ul. Magdaleny M. Epstein - na działce gminnej, ponieważ stanowią zagrożenie  

      bezpieczeństwa. 

      Pan Tomasz Kwiecień zwrócił się z prośbą o podjecie działań celem: 

      - pogłębienia rowu przy drodze powiatowej w miejscowości Dobra, po lewej stronie od Pilicy   

        oraz zebrania pobocza, 

      - naprawy drogi w miejscowości Dobra koło posesji Pana … w górę (dziury w drodze),  

      - wyczyszczenia przepustu pod drogą gminną w Sławniowie koło posesji Pana … . 

      Pan Marcin Omyła zgłosił, że na odcinku drogi powiatowej w miejscowości Kleszczowa, przy  

      skrzyżowaniu z drogą powiatową do Wierzbicy jest utrudniona widoczność, ponieważ krzaki  

      porosły w pasie drogowym.  

      Poza tym zgłosił, że most przy zjeździe z nowo wybudowanej drogi w miejscowości Cisowa    

      na drogę dojazdową do pól ma stanowczo za mały przepływ – porosił o interwencję  

      w Powiatowym Zarządzie Dróg celem zwiększenia przepustowości mostu.  
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      Pan Andrzej Grabowski podjął następujące sprawy: 

      - postawić w poprzek ścieżki rowerowej w Zarzeczu słupki, aby uniemożliwić wjazd na ścieżkę  

         samochodami – interpelację w tej sprawie zgłaszał już jesienią zeszłego roku, 

      - w altankach, znajdujących się przy ww. ścieżce rowerowej urządzane są imprezy, zwłaszcza  

         nocami w weekendy, co jest uciążliwe dla mieszkańców – zgłosić policji, aby częściej  

         patrolowała ten teren, 

      - jest już lato, a remonter jeszcze nie łata dziur w drogach na terenie Pilicy, 

      - przystanek koło stawu w Pilicy nadal nie jest odnowiony, 

      - została podjęta uchwała dotycząca zamiaru likwidacji Biblioteki i co dalej z tym tematem; Rada 

         nie została zapoznana z wymaganymi opiniami w przedmiotowej sprawie; czy nadzór prawny się  

         wypowiedział. 

      Pan Arkadiusz Wieczorek zwrócił uwagę, że firma odbierająca odpady komunalne  

      od mieszkańców nie zostawia niebieskich worków na papier oraz że obecne worki są gorszej  

      jakości. 

      Ponadto zgłosił, że nie została zabrana odzież zebrana w ramach zbiórki i to nie pierwszy raz taka  

      sytuacja ma miejsce. 

      Zapytał Pana Burmistrza czy posiada informacje na temat testów na obecność narkotyków, które  

      zostały przeprowadzone w jednej ze szkół. 

      Pan Tomasz Karpała nadmienił, że jest mu wiadomo, że Marszałek zatwierdził projekt zmiany  

      organizacji ruchu i w związku z powyższym zapytał kiedy ruch tirów ul.Krakowską, przez rynek 

      i ul. Żarnowiecką zostanie zablokowany. 

      Poza tym zwrócił się z prośbą o działania w następujących sprawach: 

      - wstawić w Pilicy tablice z nazwami ulic, 

      - trawa na placu koło sklepu „Biedronka” powinna być częściej koszona, 

      - udrożnić zarośnięte koryto rzeki Pilica, 

      - mur przy ul.Senatorskiej w Pilicy koło budynku Pogotowia Ratunkowego stanowi zagrożenie  

         bezpieczeństwa. 

     Pani Barbara Przybylik – Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy zgłosiła, że w Kidowie przy  

     ul.Szkolnej w pasie drogowym posadzono drzewa. Zaznaczyła, że drzewa na razie są małe, ale  

     będą rosły.  

     Innych interpelacji nie zgłoszono.  

     

     Ad 4a.  

         Pani Przewodnicząca podjęła sprawę przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody  

     i odprowadzania ścieków oraz przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu, który  

     to projekt radni otrzymali wraz z innymi materiałami na sesję.  

     Nadmieniła, że projekt uchwały w tej sprawie, podobnie jak inne projekty uchwał został omówiony 

     wczoraj na wspólnym posiedzeniu Komisji. 

     Pan Burmistrz zaznaczył, że dzisiaj proponuje Radzie przyjąć projekt Regulaminu  

     dostarczania wody i odprowadzania ścieków, który zostanie przekazany do Regionalnego Zarządu  

     Gospodarki Wodnej w Warszawie celem zaopiniowania i po uzyskaniu opinii ponownie zostanie  

     przedstawiony Radzie do uchwalenia.  

     Wyjaśnił, że na sesji obecny jest Dyrektor Zakładu Usług Wodnych i Komunalnych w Pilicy, który  

     na posiedzeniu komisji omówił szczegółowo projekt Regulaminu dostarczania wody 

     i odprowadzania ścieków i obecnie jeżeli radni mają pytania, udzieli na nie odpowiedzi. 

     Pani Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, bądź uwagi do projektu uchwały w sprawie  

     przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków oraz przekazania  

     go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu. 

     Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag. 

     Pan Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w powyższej sprawie, stanowiący 

     załącznik do niniejszego protokołu. 
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     Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu  

     dostarczania wody i odprowadzania ścieków oraz przekazania go do zaopiniowania organowi  

     regulacyjnemu pod głosowanie. 

     Uchwała została podjęta jednogłośnie -15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Uchwała  

     oznaczona jest Nr XLIX/336/2018. 

 

     Ad 4b. 

         Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania  

     finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu Miasta i Gminy Pilica za 2017 rok.  

     Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta i Gminy Pilica za 2017 rok przedstawiła Pani 

     Magdalena Dynerowicz - Skarbnik Miasta i Gminy – wg sprawozdania załączonego   

     do niniejszego protokołu.  

     W dalszej kolejności Pani Skarbnik omówiła sprawozdanie finansowe, stanowiące załącznik  

     do niniejszego protokołu. Wyjaśniła, że sprawozdanie finansowe zostało sporządzone na podstawie 

     danych  księgowych, wynikających z zamknięcia ksiąg rachunkowych na koniec roku, a dane  

     zawarte w łącznym bilansie, łącznym rachunku zysku i strat oraz łącznym zestawieniu zmian  

     w funduszu są zgodne z jednostkowymi sprawozdaniami jednostek budżetowych i zakładu  

     budżetowego.    

     Następnie Pani Skarbnik przedstawiła informację o stanie mienia komunalnego wg informacji  

     załączonej do niniejszego protokołu.  

     Pani Skarbnik poinformowała, że sprawozdanie z wykonania budżetu gminy zostało przesłane  

     do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach celem zaopiniowania i uzyskało pozytywną 

     opinię.   

     Pan Andrzej Grabowski – Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie  

     rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu  

     Miasta i Gminy Pilica za 2017 rok, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

     Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag.  

     Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia  

     sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu Miasta i Gminy Pilica  

     za 2017 r. pod głosowanie. 

     Uchwała została podjęta jednogłośnie - 15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Jest  

     to Uchwała Nr XLIX/337/2018. 

 

     Ad 4c. 

         Przystępując do sprawy absolutorium dla Pana Burmistrza, Pani Przewodnicząca Rady poprosiła  

     Pana Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o stanowisko Komisji i opinie Regionalnej Izby  

     Obrachunkowej. 

     Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Kazimierz Grzesiak poinformował, że Komisja  

     Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 30 maja 2018 r. dokonała analizy sprawozdania z wykonania  

     budżetu za 2017 r., analizy informacji o stanie mienia gminy na dzień 31.12.2017 r. oraz analizy 

     sprawozdania finansowego i stwierdziła, że realizacja budżetu przebiegała prawidłowo, środki 

     wydatkowane były zgodnie z założonym planem, a ich wydatkowanie cechowała celowość,  

     gospodarność i oszczędność. Oznajmił, że Komisja zapoznała się również z opinią Regionalnej  

     Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu, która była pozytywna i wystąpiła z wnioskiem o udzielenie  

     absolutorium Burmistrzowi. Zaznaczył, że Komisja jednogłośnie wypowiedziała się za przyjęciem  

     sprawozdania z wykonania budżetu za 2017 r. i jednogłośnie wnioskuje o udzielenie absolutorium  

     dla Burmistrza. 

     Kserokopia wniosku Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

     Następnie Pan Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił opinię Regionalnej Izby 

     Obrachunkowej o przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Pilica sprawozdaniu  

     z wykonania budżetu za 2017 rok, wyrażoną Uchwałą Nr 4200/VII/101/2018  
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      z dnia 27 kwietnia 2018 r. VII Składu Orzekającego RIO oraz opinię Regionalnej Izby  

      Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej wyrażoną Uchwałą  

      Nr 4200/VII/129/2018 z dnia 12 czerwca 2018 r. VII Składu Orzekającego RIO. 

      Obie opinie są pozytywne. Kserokopie ww. uchwał Regionalnej Izby Obrachunkowej stanowią 

      załączniki do niniejszego protokołu.          

      Pan Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium  

      Burmistrzowi Miasta i Gminy Pilica z tytułu wykonania budżetu za rok 2017 r., stanowiący 

      załącznik do niniejszego protokołu. 

            Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do propozycji udzielenia Panu Burmistrzowi 

absolutorium. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w tej sprawie pod głosowanie. 

      Uchwała w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Pilica z tytułu  

      wykonania budżetu za rok 2017 została podjęta jednogłośnie -15 radnych na 15 obecnych  

      głosowało za. Uchwała oznaczona jest Nr XLIX/338/2018. 

      Pan Burmistrz podziękował za udzielenie absolutorium. 

 

      Ad 4d.   

          Pani Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie  

      gminy. 

      Projekt uchwały w tej sprawie omówiła Pani Magdalena Dynerowicz – Skarbnik Miasta  

      i Gminy – zgodnie z projektem załączonym do niniejszego protokołu. 

      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do zaproponowanych zmian w budżecie gminy.  

      Pani Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały w powyższej sprawie pod głosowanie. 

      Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok została podjęta jednogłośnie  

      -15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Jest to Uchwała Nr XLIX/339/2018. 

 

     Ad 4e.   

         Pani Przewodnicząca podjęła sprawę zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata  

      2018-2026. 

      Projekt uchwały w ww. sprawie omówiła Pani Magdalena Dynerowicz – Skarbnik Miasta  

      i Gminy – wg projektu załączonego do niniejszego protokołu. 

      Wyjaśniła, że proponuje się zmniejszyć limit zobowiązań na budowę i modernizację sieci  

      sanitarnej i wodociągowej w związku z niższą ofertą za nadzory inwestorskie oraz dokonać zmian  

      wynikających ze zmian wprowadzonych zarządzeniami Burmistrza w okresie od poprzedniej  

      sesji oraz podjętą dzisiaj uchwałą w sprawie zmian w budżecie gminy. 

      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do przedstawionej propozycji zmiany 

      Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-2026. 

      Pan Andrzej Grabowski - Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w przedmiotowej  

      sprawie, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

      Finansowej na lata 2018 - 2026 pod głosowanie. 

      Uchwała została podjęta jednogłośnie –15 radnych na 15 obecnych głosowało za.  

      Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-2026 oznaczona jest  

      Nr XLIX/340/2018. 

       

      Ad 4f.   

          Pani Przewodnicząca poprosiła o omówienie propozycji uchylenia Uchwały Nr XLVI/319/2018 

      Rady Miasta i Gminy w Pilicy z dnia 23 marca 2018 r. w sprawie zasad dofinansowania likwidacji  

      odpadów azbestowych na terenie Gminy Pilica w roku 2018. 

      Projekt uchwały w tej sprawie przedstawił Pan Burmistrz. 

      Wyjaśnił, że proponuje uchylić powyższą uchwałę, ponieważ Regionalna Izba Obrachunkowa,  

      która sprawuje nadzór nad uchwałami w zakresie spraw finansowych uznała, że taka uchwała nie  
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      jest potrzebna.  

      Pan Burmistrz zaznaczył, że realizacja wniosku o dofinansowania likwidacji odpadów 

      azbestowych na terenie Gminy Pilica w roku 2018 nie jest zagrożona. 

      Przypomniał, że gmina już po raz trzeci przystępuje do projektu likwidacji odpadów  

      zawierających azbest. 

      Pan Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały  

      Nr XLVI/319/2018 Rady Miasta i Gminy w Pilicy z dnia 23 marca 2018 r. w sprawie zasad  

      dofinansowania likwidacji odpadów azbestowych na terenie Gminy Pilica w roku 2018,  

      stanowiący załącznik do niniejszego protokołu 

      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały  

      Nr XLVI/319/2018 Rady Miasta i Gminy w Pilicy z dnia 23 marca 2018 r. w sprawie zasad  

      dofinansowania likwidacji odpadów azbestowych na terenie Gminy Pilica w roku 2018 pod  

      głosowanie. 

      Uchwała została podjęta jednogłośnie –15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Jest  

      to Uchwała Nr XLIX/341/2018. 

 

      Ad 4g.   

           Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy skargi na działalność Dyrektora Zakładu Usług  

      Wodnych i Komunalnych w Pilicy. 

      Poinformowała, że w dniu 5 czerwca br. wpłynęła ponowna skarga - z dnia 01.06.2018 r.- 

      na działalność Dyrektora Zakładu Usług Wodnych w Pilicy, którą przekazała do rozpatrzenia  

      Komisji Rewizyjnej. 

      Poprosiła Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie stanowiska Komisji w sprawie  

      skargi. 

      Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Kazimierz Grzesiak wyjaśnił, że powyższa skarga 

      była przedmiotem posiedzenia Komisji w dniu 26 czerwca br. Poinformował, że Komisja uznała,  

      iż należy przedłużyć termin rozpatrzenia skargi, w związku z koniecznością przeprowadzenia 

      wszechstronnego postępowania wyjaśniającego.  

      Radni nie zgłosili pytań ani uwag. 

      Pan Andrzej Grabowski – Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały – zgodny  

      ze stanowiskiem Komisji Rewizyjnej – tj. w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi  

      na działalność Dyrektora Zakładu Usług Wodnych i Komunalnych w Pilicy. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w tej sprawie pod głosowanie. 

      Uchwała w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zakładu  

      Usług Wodnych i Komunalnych w Pilicy została podjęta jednogłośnie – Uchwała  

      Nr XLIX/342/2018. 

 

      Ad 4h. 

           Nawiązując do propozycji ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy Pilica, Pani    

      Przewodnicząca Rady nadmieniła, że projekt uchwały w powyższej sprawie, podobnie jak  

      pozostałe projekty uchwał wprowadzone do porządku obrad sesji, został omówiony przez Pana  

      Burmistrza podczas, gdy wnioskował o wprowadzenie projektu do porządku obrad.   

      Pan Andrzej Grabowski zapytał ile dotychczas wynosił dodatek specjalny.  

      Pan Burmistrz wyjaśnił, że dodatek specjalny może pozostać na tym samym poziomie,  

      a zaproponowane do ustalenia łączne wynagrodzenie jest o 1.368 zł niższe od obecnego.   

      Innych pytań ani uwag nie zgłoszono, 

      Pan Andrzej Grabowski – Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie  

      ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy Pilica, stanowiący załącznik do niniejszego  

      protokołu. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w ww. sprawie pod głosowanie. 

      Uchwała w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy Pilica została podjęta  
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      jednogłośnie -15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Jest to Uchwała Nr XLIX/343/2018. 

 

       Ad 4i. 

            Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy udzielenia dotacji celowej na wymianę  

      drewnianych okien w zabytkowym Klasztorze Franciszkanów OFM w Biskupicach. 

      Wiceprzewodniczący Rady – Pan Andrzej Grabowski odczytał projekt uchwały, zawierający       

      propozycję udzielenia Klasztorowi w Biskupicach dotacji w wysokości 25.000 zł, który stanowi  

      załącznik do niniejszego protokołu. 

      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w powyższej sprawie pod głosowanie. 

      Uchwała w sprawie udzielenia dotacji celowej na wymianę drewnianych okien w zabytkowym  

      Klasztorze Franciszkanów OFM w Biskupicach została podjęta jednogłośnie -15 radnych na 15  

      obecnych głosowało za. Uchwała oznaczona jest Nr XLIX/344/2018. 

 

      Ad 4j. 

           Następnie Pani Przewodnicząca podjęła sprawę udzielenia pomocy finansowej Województwu   

      Śląskiemu na realizacje zadania pn.: ”Projekt przebudowy drogi wojewódzkiej nr 790   

      w miejscowości Pilica i Biskupice” w kwocie 120.000 zł. 

      Pan Andrzej Grabowski - Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w ww. sprawie,  

      stanowiący załącznik do niniejszego protokołu. 

      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej  

      Województwu Śląskiemu na realizacje zadania pn.: ”Projekt przebudowy drogi wojewódzkiej  

      nr 790 w miejscowości Pilica i Biskupice” pod głosowanie.  

      Uchwała w sprawie została podjęta jednogłośnie -15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Jest  

      to Uchwała Nr XLIX/345/2018. 

 

      Ad 4k. 

           W dalszej części posiedzenia Pan Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały  

      w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Śląskiemu na realizacje zadania pn.:  

      ”Projekt budowy ciągu pieszo-rowerowego w ciągu drogi wojewódzkiej nr 794 w miejscowości  

      Smoleń”, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

      Radni nie wnieśli żadnych zastrzeżeń do propozycji udzielenia dotacji na powyższy cel  

      w wysokości 84.000 zł. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

      Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Śląskiemu na realizacje zadania  

      pn.: ”Projekt budowy ciągu pieszo-rowerowego w ciągu drogi wojewódzkiej nr 794  

      w miejscowości Smoleń została podjęta jednogłośnie -15 radnych na 15 obecnych głosowało za.  

      Uchwała oznaczona jest Nr XLIX/346/2018. 

 

      Ad 4l. 

           Wiceprzewodniczący Rady – Pan Andrzej Grabowski odczytał projekt uchwały w sprawie  

      udzielenia dotacji celowej dla Powiatu Zawiercie na realizację zadania pn.: „Przebudowa drogi  

      powiatowej Nr 1772S Kidów – Przychody”, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu. 

      Radni nie zgłosili uwag do propozycji udzielenia dotacji celowej na przebudowę drogi  

      Kidów – Przychody w wysokości 150.000 zł.  

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w tej sprawie pod głosowanie. 

      Uchwała w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Powiatu Zawiercie na realizacje zadania  

      pn.: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1772S Kidów – Przychody” została podjęta jednogłośnie  

      -15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Uchwała oznaczona jest Nr XLIX/347/2018. 
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      Ad 4ł. 

          Pan Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, dotyczący udzielenia dotacji celowej  

      dla Powiatu Zawiercie w kwocie 50.000 zł na realizacje zadania pn.: „Utwardzenie pobocza przy  

      drodze powiatowej Nr 1767S w Kleszczowie”, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Powiatu  

      Zawiercie na realizacje zadania pn.: „Utwardzenie pobocza przy drodze powiatowej Nr 1767S  

      w Kleszczowie” pod głosowanie . 

      Uchwała została podjęta jednogłośnie –15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Jest  

      to Uchwała Nr XLIX/348/2018. 

 

      Ad 5. 

          Realizując porządek obrad sesji Pani Przewodnicząca poprosiła Pana Burmistrza o udzielenie  

      odpowiedzi na zgłoszone interpelacje.  

      W sprawie wycięcia suchych drzew Pan Burmistrz wyjaśnił, że zleci oględziny i jeżeli okaże się,  

      ze drzewa rosną na działce gminnej złoży wniosek do Powiatu o wyrażenie zgody na wycięcie. 

      Odnośnie pogłębienia rowu i zebrania pobocza przy drodze powiatowej w miejscowości Dobra  

      Pan Burmistrz powiedział, że wystąpi do Powiatowego Zarządu Dróg. 

      W sprawie naprawy drogi gminnej w miejscowości Dobra i wyczyszczenia przepustu pod drogą  

      gminną w Sławniowie koło posesji Pana Wyrodka Pan Burmistrz wyjaśnił, że będzie  

      interweniował – zostaną wykonane drobne prace konserwatorskie.  

      Jeżeli chodzi o ograniczoną widoczność przy skrzyżowaniu dróg w Kleszczowie Pan Burmistrz 

      powiedział, że wystąpi do Powiatowego Zarządu Dróg o podjęcie odpowiednich działań. 

      Podobnie w sprawie zbyt małej przepustowości mostu w Cisowie Pan Burmistrz poinformował,  

      że wystosuje pismo do Powiatowego Zarządu Dróg – widzi potrzebę zwiększenia przepustowości.  

      W sprawie wstawienia słupów na ścieżce rowerowej w Zarzeczu Pan Burmistrz powiedział,  

      że będzie rozmawiał z kompetentnymi pracownikami Urzędu. 

      Powiedział, że ruch samochodowy po ścieżce rowerowej i imprezy w altankach są sprawami  

      w zakresie działania Policji.  

      Pan Andrzej Grabowski dodał, że ostatnio ścieżką rowerową w Zarzeczu przejeżdżał nawet  

      ciągnik. 

      Pan Burmistrz wyjaśnił, że weźmie również pod uwagę odnowienie oznakowania ścieżki  

      rowerowej. 

      Odnośnie wiosennej naprawy dróg Pan Burmistrz powiedział, że porozmawia z pracownikami  

      Urzędu odpowiedzialnymi za utrzymanie dróg. 

      Następnie Pan Burmistrz poinformował, że w związku z planowaną budową i modernizacją sieci  

      sanitarnej i wodociągowej, część ulic w Pilicy będzie rozkopana, co będzie to stanowiło  

      utrudnienie dla ludności. 

      W sprawie przystanku koło stawu w Pilicy Pan Burmistrz wyjaśnił, że wpłynęła oferta  

      na wykonanie remontu przystanku i przystanek zostanie odnowiony. 

      Jeśli chodzi o uchwałę o zamiarze likwidacji Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Pilicy Pan  

      Burmistrz przypomniał, że tego samego dnia miała zostać zlikwidowana Biblioteka, a powstać  

      nowa instytucja kultury, która w swej strukturze zawierałaby bibliotekę. Pan Burmistrz podkreślił,  

      że była to uchwała intencyjna – o zamiarze likwidacji. Nadmienił, że w 2013 r. podobnie jak  

      i teraz nie było zgody na likwidację biblioteki i utworzenie Domu Kultury, obejmującego  

      działalnością również bibliotekę, ale można było i obecnie też można łączyć te instytucje. Pan  

      Burmistrz powiedział, że jeżeli będzie mu dane być burmistrzem w następnej kadencji to będzie  

      dążył do utworzenia Domu Kultury z biblioteką w strukturze. Nadmienił, że są większe szanse  

      na pozyskanie środków zewnętrznych na dom kultury niż na bibliotekę, a utrzymanie dwóch  

      instytucji z dwoma dyrektorami byłoby zbyt kosztowne. 

      Odnośnie złej jakości worków na śmieci, Pan Burmistrz wyjaśnił, że rozezna sprawę.  
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      Powiedział też, że sytuacje gdzie mieszkańcy mają problemy z odbiorem rzeczy zebranych  

      w ramach zbiórki nie powinny mieć miejsca. 

      W odpowiedzi na interpelację dotyczącą testów na obecność narkotyków Pan Burmistrz wyjaśnił,  

      że nie otrzymał informacji na ten temat od żadnej ze szkół, ani też od innej instytucji. 

      W sprawie wyłączenia ruchu tirów ul.Krakowską, Żarnowiecką i przez rynek Pan Burmistrz 

      poinformował, że otrzymał decyzję Marszałka, zatwierdzającą projekt zmiany organizacji ruchu  

      w zakresie dróg wojewódzkich i będą podejmowane dalsze działania. 

      Jeżeli chodzi o wstawienie tablic z nazwami ulic i zły stan muru koło budynku Pogotowia  

      Ratunkowego w Pilicy Pan Burmistrz wyjaśnił, że w tym roku nie jest to możliwe ze względu  

      na ograniczony budżet gminy. 

      W sprawie koszenia terenów zielonych Pan Burmistrz poinformował, że jest to realizowane  

      na bieżąco, natomiast sprawa zarośniętego koryta rzeki zostanie przekazana zgodnie  

      z kompetencjami do Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie. 

      Jeżeli chodzi o drzewa posadzone w pasie drogowym przy drodze powiatowej w Kidowie Pan  

      Burmistrz powiedział, że wystąpi w tej sprawie do Powiatowego Zarządu Dróg.  

 

      Ad 6. 

           Pani Przewodnicząca przystąpiła do punktu wolne wnioski.  

      Pani Anna Kowalska – Przewodnicząca Zarządu Osiedla Pilica i Dyrektor Miejsko-Gminnej  

      Biblioteki Publicznej w Pilicy nawiązała do sprawy, dotyczącej Biblioteki. Powiedziała między  

      innymi, że od 34 lat pracuje w Bibliotece, a w po utworzeniu Wiejskiego Domu Kultury  

      w Przychodach z Filiami w Dobrakowie i Złożeńcu również i w tej instytucji, która 

      po zakończeniu trwałości projektu została połączona z biblioteką. Nowa instytucja kultury  

      ma w swoim zakresie bibliotekę i część, która należała do Domu Kultury i jest wpisana pod  

      poz.3 w rejestrze instytucji kultury.  

      Zwróciła uwagę, że połączenie biblioteki z wiejskim domem kultury to była oszczędność,  

      a prowadzenie biblioteki jest zadaniem gminnym. 

      Powiedziała, że nie rozumie co z czym można jeszcze połączyć. 

      Pani Przewodnicząca Rady powiedziała o udziale Pani Dyrektor Anny Kowalskiej w likwidacji  

      Filii Biblioteki w Kidowie – że najpierw dążyła do likwidacji, a potem kierowała mieszkańców  

      Kidowa do ówczesnego Burmistrza, żeby Filii w Kidowie nie likwidować.  

      Pan … – mieszkaniec Pilicy zwrócił się z prośbą o wydzierżawienie mu działek gminnych,  

      o co zabiega już od dawna. 

      Pani Krystyna Piątek – sołtys wsi Kocikowa wyraziła obawę, aby zmiana organizacji ruchu nie  

      spowodowała, że tiry będą przejeżdżać koło szkoły. 

      Pan Adam Rozlach – Dyrektor Zakładu Usług Wodnych i Komunalnych poinformował, że gmina  

      Pilica jako jedna z dwóch gmin powiatu zawierciańskiego uzyskała akceptację taryf za pierwszym  

      wnioskiem. Nadmienił, że od 2012 r. cena wody dla gospodarstw domowych nie uległa  

      zwiększeniu, a od lipca br. ulegnie obniżeniu i będzie obowiązywać do 30 czerwca 2019 r. 

      Pan … – mieszkaniec Pilicy poprosił, aby toalety w rynku w Pilicy były czynne chociaż  

     do godziny 20. Poza tym zgłosił, że chodnik w Pilicy na wysokości sklepu Żabka i nieruchomości  

     Pana … jest zapadnięty. 

      Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że zgodnie z nowymi przepisami ustawy  

      o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi (art..12 ust.5) przed podjęciem  

      uchwały w sprawie ustalenia zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów  

      alkoholowych, liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia  

      w miejscu oraz poza miejscem sprzedaży na terenie Gminy Pilica, rada gminy zasięga opinii  

      jednostek pomocniczych i w związku z powyższym zwróciła się do sołtysów z wnioskiem  

      o zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały, a wnioski wraz z projektem uchwały zostały  

      przekazane sołtysom dzisiaj przed sesją.        
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      Pan … zgłosił jeszcze potrzebę ograniczenia czasu parkowania samochodów na parkingach  

      w rynku w Pilicy.      

      Innych spraw nie podjęto. 

      W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji Pani Przewodnicząca podziękowała zebranym  

      za udział w sesji i ogłosiła jej zakończenie - godz.17
00

. 

 

              

 

        


